聖堂報告 將臨期第四主日 21/12/2025

1. 本堂「平安夜」、「聖誕日」及「元旦」彌撒時間安排如下:

平安夜(24/12 星期三):

普通話 20:00 (晚上 8 時)、廣東話 21:30 (晚上 9 時 30 分)、 英 文 23:00 (晚上 11 時)

聖誕日(25/12 星期四)及元旦(1/1 星期四):

有廣東話、英文及普通話彌撒;彌撒時間跟主日相同

【註】:12月24日平安夜當天,下午6:00-7:00,於聖堂將會有個別修和聖事服務。

(請注意:學校停車場平安夜泊車服務將由當晚7:00 才開放)

- 2. 為服務本地家庭的外籍天主教徒傭工,讓他們在公眾假期有較理想的聚會地方,本堂將於主日彌撒後,試行開放聖堂活動室給有關人士使用。有興趣人士,請到聖堂辦事處查詢及申請。
- 3.12月25日聖誕節,於本堂11:45,將有普通話彌撒及彌撒後慶祝聚會,彌撒由夏志誠主教主持。歡迎說普通話弟兄姊妹一起參與,共 沐主恩。

上述所有報告,已張貼於聖堂各出入口,並已上載於聖堂網頁,歡迎各位蒞臨聖堂或致電 2359 4407 查詢。主佑各位!

St. Ignatius Chapel Announcement Fourth Sunday of Advent 21st December 2025

1. Please take note of the Mass schedules for Christmas and New Year:

Christmas Eve (Wed.) Dec. 24:

Mandarin: 8:00 p.m. Cantonese: 9:30 p.m. English: 11:00 p.m.

Christmas Day (Thur.) Dec. 25 & New Year's Day (Thur.) Jan. 1: Cantonese, English & Mandarin Mass times will follow the Sunday schedule.

Additionally, there will be a confession service from 6:00 p.m. to 7:00 p.m. on Christmas Eve (Dec 24.).

Please note that the car park will only be open to those attending Mass on Christmas Eve starting from 7:00 p.m.

2. To support foreign Catholic domestic workers who serve local families and to provide them a better gathering place on public holidays, our chapel will trial opening the chapel activity rooms for their use after Sunday Mass. Interested persons can inquire and apply at the chapel office.

The above announcements are posted at the chapel entrances and have been uploaded to the chapel's website. For inquiries, please visit the chapel office or call 2359 4407. God Bless!